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Datum: 17 mei 2017 

Tijd: 19:30 – 21:25 uur  

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer L. Linssen 

Toelichting: Kort verslag  

Aanwezige leden Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV) Roy Coolen (SV), A. Kierkels 

(LS), Peter van Melick (CDA), M. Schreurs (CDA), G. Teeuwen ( RO) en 

A. Thomassen (VVD) 

Aanwezige overige 

raadsleden  

Michel Graef (SV) vanaf 20:30 uur 

Vervanging Berry Hermans (RO) vervangt Chrétien Wetemans, 

Joost van der Stappen (PL) vervangt Leon van Kessel 

Hen Sleven vervangt Michel Graef die later komt en na binnenkomst 

op de publieke tribune plaatsneemt.  

De heer van Melick heeft gemeld dat hij later zal aanschuiven 

Portefeuillehouders Piet Verlinden  

Griffier Wim Cornelissen (t.a.v agendapunt 6a) 

Ambtelijke 

ondersteuning 

Han Bekkers, Leon Jeurnink, Geert Cuijpers Erik Lucassen en Hans 

Caris  

Derden -- 

 Publieke tribune -- 

Commissiegriffier J. Lommen 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening  

  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt 

melding van de afwezige leden en hun vervanging, zoals hierboven vermeld.  

2 Vaststellen agenda  

  De agenda wordt conform vastgesteld, met dien verstande dat agendapunt 5 

besproken wordt na agendapunt 6 omdat de heer van Melick graag bij de 

bespreking van de notitie ondernemersbeleid aanwezig is. 

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  De besluitenlijst van de vergadering van 8 maart 2017 wordt vastgesteld.   

4 Spreekrecht niet-commissieleden  

  Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5 Presentatie en thema's  

5a. Notitie ondernemersbeleid 

  De fracties Ronduit Open, D66 en VVD hebben een notitie gemaakt met 

aandachtspunten voor een te maken ondernemersbeleid. Voor de gemeente Leudal. 

Deze notitie wordt besproken met het te sonderen hoe de overige partijen staan 

ten opzichte van de notitie, en op grond van de reacties te bepalen of een 

initiatiefvoorstel zal worden ingediend.  

Na de discussie wordt de volgende procedure afgesproken: 
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Het college zal op korte termijn aan de commissie de nodige informatie aanleveren.  

Een werkgroep uit de commissie zal op initiatief van de opstellers van de notitie 

een werkgroep vergadering bijeenroepen, in aanwezigheid van de accountmanager 

bedrijven de heer Hans Caris. De notitie zal hierdoor meer body krijgen en daarna 

met de ondernemers worden besproken. Vervolgens zal dit als voorstel aan het 

college worden aangereikt. 

6. Raadsvoorstellen  

6a. Raadsvoorstel grip op regionale samenwerking 

 Een werkgroep bestaande uit raadsleden van de 7 midden Limburgse gemeenten 

hebben een plan van aanpak gemaakt om een pilot uit te voeren voor meer grip te 

krijgen op de diverse samenwerkingsvormen. Dit is vervat in een initiatiefvoorstel. 

Het college is in de gelegenheid gesteld een zienswijze in te dienen. Deze 

zienswijze heeft de commissie nog niet bereikt, maar deze zal er wel zijn bij de 

behandeling van het voorstel in de gemeenteraad op 30 mei a.s. Dit is ook zo 

afgesproken in het presidium. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking 

in de gemeenteraad van 30 mei 2017. 

6b. Vaststellen zienswijze begroting 2018 Reinigingsdienst Maasland 

 De commissie is tevreden over de werkzaamheden van Maasland, met de 

tariefstelling die er is. De uittreding van de gemeente Peel en Maas wordt betreurd. 

De uittredingskosten is nog een geschilpunt tussen partijen waarover de 

onderhandelingen nog lopen. De heer Sleven verzoekt om beschikbaarstelling van 

een notitie van Maasland die is aangekondigd in de jaarstukken. Dit wordt 

toegezegd. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de 

gemeenteraad van 30 mei 2017 en adviseert dit bij hamerslag te doen.,  

6c. Concept 1e begrotingswijziging 2017 en begroting 2018 en meerjarenperspectief 

2019 – 2021 Omnibuzz 

 De commissie is van mening dat Omnibuzz goed werk levert, en is ook blij met het 

maken van een reserve om schommelingen in de toekomst tegen te kunnen gaan. 

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de gemeenteraad van 30 

mei 2017 en adviseert dit bij hamerslag te doen. 

6d. Vaststellen zienswijze jaarrekening 2016 en begroting 2018 Westrom 

 Voor wat de jaarrekening/  begroting van de Westrom betreft zijn er  enkele 

opmerkingen die met name betrekking hebben op de hoge kosten voor de 

huisvesting. Door een jarenlang huurcontract worden er te veel kosten op de 

gemeenten afgewenteld. Mevrouw Teeuwen zal enkele vragen stellen aan de 

wethouder, met het verzoek deze voor de raadsvergadering beantwoord te krijgen. 

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de gemeenteraad van 30 

mei 2017.  

7 Vanuit de raad ingekomen stukken  

7a. Notitie lokaal belastinggebied 

 De commissie heeft enkele vragen met betrekking tot de notitie, die tijdens de 

vergadering worden beantwoord.  

De heer Kierkels heeft nog vragen ten aanzien van het kwijtscheldingsbeleid. 

Omdat er gebruik gemaakt wordt van de cijfers van het inlichtingenbureau, worden 
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ook de inkomsten uit vorige jaren meegerekend, waardoor kwijtschelding niet aan 

de orde is, er wordt dus geen maatwerk toegepast. De heer Kierkels zal hierop 

schriftelijk antwoord krijgen.  

Op het gebied van reclame aan zuilen en dergelijke zal binnenkort een beleid 

worden gepresenteerd. Hierdoor zullen andere regels gaan gelden voor bedrijven / 

activiteiten  van buiten de gemeente.  

7b. Budget 10 jaar Leudal 

 De heer Hermans (RO) heeft de collegemededeling dat het budget met €18.600,00 

is overschreden doorgestuurd  naar de commissie omdat hij van het college wil 

weten waaraan deze overschrijding te wijten is. 

De overige fracties hebben, mede gelet op de onderbouwing en het gloedvolle 

betoog van de wethouder geen problemen met de overschrijding van het budget 

die bij de Rarap zal worden meegenomen. De heer Hermans en zijn fractie was en 

is van mening dat viering van het 10-jarig bestaan niet aan de orde is.  

 8 Aan de commissie gerichte stukken  

 Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken 

9 Stand van zaken  

9.a ONS Leudal  

  De heer Han Bekkers vertelt iets over zijn bevindingen van zijn eerste periode in de 

gemeente Leudal. Komende week zal hij het personeel inlichten over zijn 

bevindingen en de maatregelen die hi jin gedachten heeft om Leudal uit het dal te 

helpen. Ook voor de raad wil hij een besloten bijeenkomst beleggen.  

Die besloten bijeenkomsten kunnen twee vormen hebben: 

 A. Een besloten vergadering van de commissie, waarvoor ook de (overige) 

raadsleden worden uitgenodigd; 

 B. Een besloten raadsinformatiebijeenkomst, waarvoor standaard alle raadsleden 

en alle commissieleden worden uitgenodigd. 

Deze laatste optie heeft de voorkeur van de commissie 

 9.b Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. 

10 Ter afsluiting  

10.a Mededelingen  

  Er zijn geen mededelingen 

10.b Rondvraag  

De bijeenkomst in Venlo over het rapport over de Veiligheidsregio op 8 juni is 

bedoeld voor presentatie van de conclusies en aanbevelingen, en heeft een ander 

karakter dan de bijeenkomst op 30 november 2016 te Roermond. 

Gevraagd wordt naar het antwoord op de vraag over de subsidie van het 

ondernemersklankbord. Een ambtelijk advies hierover is in de maak, en zal 

binnenkort worden gecommuniceerd op de gebruikelijke wijze. 

10.c Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 21:25 uur onder dankzegging voor de 
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geleverde inbreng. De volgende commissievergadering bestuur en middelen is op 

21 juni 2017  

 


